

## PROXY FORM

### Fontana Gardens Owners Association First General Assembly Meeting

**Proxies signed in Bahrain** – Must be notarized

**Date:** Sunday, 17 April 2022

**Proxies signed outside Bahrain** – the signature of the owner must be witnessed, and copies of the CPR/ Passport of the owner and witness are to be provided to the owner's association with the signed proxy form.

<b>Name of Owners Association</b>	Fontana Gardens Owners Association
<b>Address of Owners Association</b>	Building _____, Road 2468, Block 324, Juffair, Kingdom of Bahrain.
<b>Unit number</b>	
<b>Names of owners</b>	

I/we, the Owners of the unit as listed above, appoint .....  
nationality, holding Passport No. \_\_\_\_\_ and ID No. \_\_\_\_\_ to be my/our proxy to attend in  
my/our place & to vote on my/our behalf at the Fontana Gardens Owners Association First General Assembly Meeting  
on Thursday, 5 May 2022 and any continuation of the meeting seven days later on Thursday, 12 May 2022 vote on all  
decisions on the agenda, voting paper, the by-laws and articles of association, and choosing the members of the board  
of directors, signing all the minutes and papers that need to be signed, and also has the right to express opinion, discuss  
and object on my/our behalf.

Signed at: .....

Date: .....

Name of Owner 1:.....

CPR/ Passport number: .....

Signature of Owner 1: .....

**(If unit owned by 2 or more owners)**

Name of Owner 2:.....

CPR/ Passport number: .....

Signature of Owner 2: .....

Name of Witness:.....

CPR/ Passport number: .....

Signature of Witness: .....

**Notes:**

- If a company, affix seal and authorized signatures.
- One person cannot hold proxies for more than 10% of units



## نموذج الوكالة اتحاد ملاك فونتانا جاردن الاجتماع الأول للجمعية العمومية

يوم الأحد 17 أبريل 2022

الوكالات الموقعة في البحرين : يجب أن تكون موثقة.

الوكالات الموقعة خارج البحرين : يجب أن تشهد توقيع المالك ويجب أن يتم تقديم نسخ من بطاقة الهوية /جواز السفر للمالك والشاهد الذي ورد اسمه في الوكالة

أسم إتحاد الملاك	جمعية اتحاد ملاك فونتانا جاردن
عنوان إتحاد الملاك	مبنى ، طريق 2468، مجمع 324 الجفير، مملكة البحرين
رقم الوحدة	
أسم المالك	

أننحن مالك/ملاك الوحدة العقارية المشار إليها إعلاه أعين وبموجب هذا التوكيل الس  
يد..... الجنسية..... يحمل بطاقة الهوية  
رقم/جواز السفر رقم..... بأن يكون وكيلاً عني/عنا بحضور الجمعية العمومية  
لإتحاد ملاك فونتانا جاردن والمنعقد بتاريخ الخميس 5 مايو 2022 والممتد حتى تاريخ الخميس 12 مايو 2022 وذلك  
في حالة عدم إكمال النصاب القانوني والتصويت على جميع القرارات المطروحة على جدول الأعمال وورقة التصويت  
والنظامين الرئيسيين والأساسي واختيار أعضاء مجلس الإدارة والتوقيع على كل ما يلزم توقيعاً من محاضر وأوراق  
وحق إبداء الرأي والمناقشة والإعتراض نيابة عني/عنا.

التوقيع ..... التاريخ .....

أسم المالك رقم 1 .....

رقم بطاقة الهوية /جواز السفر ..... توقيع المالك رقم 1 .....

( إذا كانت الوحدة مملوكة لمالكين أو أكثر يجب صدور التوكيل من جميع الملاك )

أسم المالك 2 .....

رقم بطاقة الهوية /جواز السفر ..... توقيع المالك رقم 2 .....

أسم الشاهد .....

رقم بطاقة الهوية /جواز السفر ..... توقيع الشاهد .....

ملاحظة: \* يجب إرفاق صورته حديثة من جواز سفر وبطاقة الهوية للمالك/المالكين/الشاهد.

- إذا كانت المالكة شركة يتم صياغة هذا التوكيل كمحضر إجتماع ينعقد بين جميع الشركاء مع وضع الختم والتوقيعات المعتمدة من الشركاء مع صورته من السجل ومستخرج السجل.
- لايمكن لشخص واحد أن يمتلك وكلاء لأكثر من 10% من الوحدات